

## Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum	2019-01-07
Plats:	Orrliden
Närvarande	Alf Svensson Olle Nilsson Michael Petersson Maria Larsson Johan Sjöberg Satu Verlinna Nina Lindström
Ej närvarande:	Roger Gill Ulrika Kårefjärd

### 1. Mötets öppnande

Alf förklarade mötet öppnat.

### 2. Dagordning

Dagordningen godkändes.

### 3. Föregående protokoll

Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

### 4. Jubileumsåret

#### a. 100-åringen

Sista korrekturläsningen görs på onsdag sedan går den iväg för tryck. Lagen kommer att hjälpa till med försäljningen och avansen delas av föreningen och laget, 30 respektive 20kr. Styrelsen **beslutar** att varje spelare ska sälja 4st tidskrifter var.

Vi **beslutar** även att öka på till 1500ex av tidskriften vid tryckning.

#### b. "Happenings"

Jubileumsgruppen hade möte innan kvällens styrelsemöte och där konstaterade man att invigningsdagen bör flyttas framåt i tiden med risk för dåligt väder. Istället för 23/3 blir det 6/4.

Vi behöver komma på namn på person som kan vara toasmaster/underhållare under 100-årsfesten.

### 5. Ordförandens punkt

Alf har fått ett brev från EIS rörande en ordförandeträff 7/2 som kommer hållas i Hållsta.

I övrigt inget att rapportera.

## 6. Nya Orrliden

### a. Planerna

Planerna är besiktade och klara medan det kvarstår viss problematik med belysningen. Vid första besiktningen blev det flertalet åtgärds punkter och än är de inte tilljusterade och själva belysningen i sig fungerar inte nu.

Det kvarstår även lite arbete runt planerna med gräsbeläggningen i slänten, men den kan inte göras förrän det blir varmare ut.

### b. Byggnaden

Marias rum har fått ny matta och väggarna ommålade. Även mattan i köket är bytt och vi inväntar nya luckor och bänkskivor. Styrelsen **beslutar** även att investera i en ny spis.

Omklädningsrummen ska till att målas om och bytet av porslin på toaletterna sker för fullt nu.

Nya utebelysningen har blivit uppsatt till hälften, än så länge, resten är på gång.

Vi inväntar offerter på byggnationerna av de nya delarna av klubbhuset, skulle inkomma efter årsskiftet.

### c. Avtal, skötsel av Orrliden

Inget nytt att rapportera, kommunen har ännu inte återkommit. Vi skulle behöva veta omkostnader och bidrag för att lägga vår egen budget för 2019.

## 7. Konsulentens rapport

### a. Säkerhet Orrliden

Vi inväntar fortfarande en offert från Säkra larm. Maria påminner dem en gång och släpper dem sedan om de inte återkopplar.

- Vi kommer att få nya foldrar till Energi&Miljös elavtal.
- Eskilstuna Kommunföretag har skickat ut avtal för påskrift inför kommande samarbete.
- Vi har fått en inbjudan till Folkspel cup där "tävlan" handlar om att sälja Bingolotter. Vi lägger det till handlingarna...
- Säljperioden för Sportlotterna sätter vi till april-juni och vi kommer att lyfta fram en läktare som syfte till försäljningen.
- Maria kommer att operera sitt knä inom snar framtid och sjukskrivningen kommer bli ca 3 månader och vi behöver därmed få till en lösning för att få ruljansen att funka nu när högsäsongen drar igång. Olle kan tänka sig att hjälpa till men behöver stöttning av fler.

## 8. Jämställdhetsarbete

Ulrika har ett medskick via Maria. Hon har varit i kontakt med Meja och vi har

fått följande förslag på datum: 22/1, 29/1, 6/2 eller 7/2.  
Vi lämnar förslag på 22/1 och 29/1 till Meja.

## 9. Ekonomi

Ekonomin ser stabil ut, men det slår lite snett i rapporterna då vi inte fått tillgång till alla bidrag än.

## 10. Verksamhetsfrågor

### a) Ungdom

Maria har skickat ut info om serieindelningar och nya spelformer till alla lag. Några lag har redan hunnit provträna på de nya planerna, belysningen till trots.

### b) Senior

Olle ska ta ny kontakt med Thord angående förnyat kontrakt. Juniorerna kommer att samträna med Herrtruppen till en början, uppdelade på två grupper på planen.

### c) Arrangemang

Vi behöver börja planeringen för någon form av ersättning till Valborgsbrasan och fyrverkeriet.

## 11. Skrivelser

Inga inkomna skrivelser utöver de Maria redan mailat ut till oss vartefter det kommer till föreningen.

## 12. Övriga frågor

Inga övriga frågor.

## 13. Nästa möte

Nästa möte är tisdag 12/2 2019 kl. 18:00 på Orrliden.

## 14. Mötets avslutning

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

\_\_\_\_\_  
Nina Lindström

\_\_\_\_\_  
Alf Svensson